
15. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MOKRÝ LOM 

 
Termín konání: 22. října 2024 od 19:00 hod. v místnosti obecního úřadu. 

 
Přítomni: Brůžek Miroslav, Dychtl Petr, Ehrlich Martin, Kursa Jaroslav, Šnorková Markéta, Vaclík 

Václav, Zvoníčková Denisa 
 

Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Rozpočtová opatření 
3. Smlouva o věcném břemeni s EG.D 
4. Návrhy do rozpočtu obce na r. 2025 
5. Informace z výborů 
6. Informace z obecního úřadu 

 
 

1. Zasedání Zastupitelstva obce Mokrý Lom (dále zastupitelstvo) bylo zahájeno v 19:01 hodin 
starostou obce Martinem Ehrlichem („dále jako „předsedající“). Předsedající konstatoval, že 
zasedání bylo řádně svoláno v souladu s jednacím řádem. Předsedající dále z prezenční listiny 
přítomných členů ZO (viz příloha č. 1) konstatoval, že přítomno je 7 členů ZO, takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. Ke zveřejněnému zápisu z minulého jednání nikdo 
nevznesl výhrady. 

Předsedající určil zapisovatelem M. Brůžka a ověřovateli zápisu D. Zvoníčkovou a P. Dychtla, 
kteří tuto funkci přijali. 

Předsedající vyzval ke schválení programu podle návrhu, který byl vyvěšen na úřední desce, 
pokud někdo ze zastupitelů nemá bod k doplnění. 

Návrh usnesení 2024-15/1: Zastupitelstvo schvaluje program jednání podle návrhu zveřejněného na 
úřední desce. Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato.  

2. Předsedající seznámil ZO s rozpočtovým opatřením č. 9/2024 (příloha č. 2), které je 
zveřejněno i na webových stránkách obce. K tomuto bodu jednání nikdo z přítomných 
nevznesl žádné další stanovisko ani výhrady.  
 

Návrh usnesení 2024-15/2: Zastupitelstvo bere na vědomí schválené rozpočtové opatření č. 9/2024. 
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

3. Předsedající seznámil ZO s návrhem Smlouvy o zřízení věcného břemene                                   
č.: CB-014330082933/001-DVK sjednávanou mezi společností EG.D a obcí Mokrý Lom. Věcné 
břemeno je zřizováno v souvislosti se zemním uložením vedení NN v Mokrém Lomu na 
pozemcích č. 2631/12, 2631/16, 2631/4, 2634/3, st.92 v k. ú. Mokrý Lom, v majetku obce. 
K tomuto bodu jednání nikdo z přítomných nevznesl žádné další stanovisko ani výhrady. 
 

Návrh usnesení 2024-15/3: Zastupitelstvo schvaluje uzavření smlouvy č. CB-014330082933/001-DVK 
s EG.D o věcném břemeni el. vedení na pozemcích č. 2631/12, 2631/16, 2631/4, 2634/3, st.92 
v k. ú. Mokrý Lom. Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 

 



4. Předsedající vyzval přítomné zastupitele k předložení návrhu investic do rozpočtu obce na 
rok 2025. Celková výše rozpočtu (odhad) ještě není známa, bude k dispozici začátkem 
listopadu.  
Byly předloženy tyto návrhy (částečně převedeno z roku 2024): 
 
- revitalizace stávajícího sportoviště pro mládež – doplnění, popř. rozšíření 
- vybavení nové terasy a přístřešku (nábytek, osvětlení, apod.), pořídit ještě 2x pivní set 
- doplnění prvků dětského hřiště (např. kolotoč) opravy, nátěry a revize hřiště 
- nová kuchyně, nové uspořádání v KD včetně stavebních prací 
- zpevnění břehu Lomského potoka – zabezpečení kalníku vodovodního řadu 
- revize, příp. oprava kanalizačního potrubí 
- rekonstrukce plochy u přístřešku KD 
- čištění a oprava stok v obcích 
- oprava cesty na Střeble 

 
ZO zašle starostovi návrhy investic do 10.11.2024, aby bylo možné je zapracovat do návrhu 
rozpočtu obce pro rok 2025, který bude schvalován na příštím zasedání ZO dne 10.12.2024. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné další stanovisko sděleno nebylo. 
 

Návrh usnesení 2024-15/4: Zastupitelstvo projednalo záměry pro sestavení rozpočtu obce na rok 
2024 a ukládá starostovi jejich zapracování do návrhu rozpočtu. Výsledek hlasování: Pro 7 
Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

5. Předsedající požádal předsedy jednotlivých výborů o zprávu o proběhlé či plánované činnosti 
jednotlivých výborů.  

- Finanční výbor: zasedal, kontrola proběhla s výsledkem v pořádku 

- Kontrolní výbor: zasedal, kontrola proběhla s výsledkem v pořádku 

- Kulturní výbor: dne 21.9.2024 úspěšně proběhla akce Odpoledne pro děti 
 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné další stanovisko sděleno nebylo.  

 
Návrh usnesení 2024-15/5: Zastupitelstvo bere na vědomí zprávu o činnosti výborů. Výsledek 

hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

6. Vedení obce informovalo: 

- Proběhlo jednání s Arpidou, budou zasílat faktury za příspěvek pro Adámka měsíčně, 
výška plateb není vždy stejná a nemusí dosáhnout max. odsouhlasené výše 

- Probíhá 2. fáze opravy ČOV. Byla instalována nová jímka a odváděcí potrubí na výstupu 
z ČOV. Firma Izoplast opravila izolační zemní folii. Do konce 43. týdne budou provedeny 
finální terénní úpravy. Byla provedena rekonstrukce vrchní části vstupní šachty ČOV, 
pískovány pozinkovány poklopy, obetonován vrchní límec. Byly osazeny nové česle na 
první odkalovací jímce. V roce 2024 budou provedeny už jen drobné práce a opravy 
budou pro letošek již ukončovány. Do konce roku bude doplněno základní vybavení ČOV 

- Byly provedeny rozbory odpadních vod s výsledkem vyhovující 



- Zářijová povodeň nenapáchala v obci významnější škody, kanalizace pobrala extrémní 
množství vody. Povodeň pozastavila rekonstrukci ČOV, naštěstí ji neponičila 

- Proběhlo kompletní čištění pramenišť a vodojemu obce 

- Byla opravena chladnička v kuchyňce KD 

- Polžovský punč bude 7.12.2024 

- Tradiční Vánoční besídka v Mokrém Lomu je plánována na 15.12.2024 

- Obec je držitelem nového party stanu 8x4 m (dodal MAS Pomalší) 

- Bude nutné odstrojit borovici / vánoční strom u OÚ, upravit korunu a znovu osadit 
osvětlení, v případě zájmu je možné výzdobu doplnit. O technické provedení byli 
požádáni dobrovolní hasiči obce. Advent začíná v neděli 1.12.2024. 

- Na základě žádosti M. Vaclíkové byla projednána možnost zákazu používání zábavní 
pyrotechniky v obci. Při stávající legislativě nemá obecní úřad pravomoc použití 
pyrotechniky zakázat, ale je možné apelovat na spoluobčany výzvou, k čemuž se kloní. 
Dále je v PS ČR k projednání novela zákona, která dává obcím více možností regulovat 
používání této techniky. Z výše uvedených důvodů počká vedení obce s rozhodnutím o 
způsobu regulace užití zábavní pyrotechniky až na příští zasedání ZO, které se koná 
10.12.2024. 

- Vedení obce poptá u SÚS T. Sviny ořez dřevin kolem cest do Lahuti a Polžova. 

- Starosta obce urgoval na Silničním úřadu průběh řízení k akci chodníky v obci.  

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:55 hod. 

 

Zapsal: M. Brůžek 

Ověřovatelé: P. Dychtl, D. Zvoníčková 

 


